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Sammanfattning 

I en skrivelse från Moderaterna, Liberalerna och Kristdemokraterna 

som sitt ersättaryttrande, ställs frågan varför beslutsärendena 

minskar i stadsdelsnämnden.  

 

Förvaltningen har att hantera de uppdrag som nämnden fattar beslut 

om. Det finns i dagsläget inga ärenden som ligger och väntar på att 

föras upp till nämnden för beslut.   

 

Ärendet 

Till stadsdelsnämndens sammanträde den 24 november 2016 

lämnades en skrivelse in från Moderaterna, Liberalerna och 

Kristdemokraterna som sitt ersättaryttrande.  

 

I skrivelsen ställs frågan varför beslutsärendena minskar i 

stadsdelsnämnden. Skribenterna ställer sig frågande till dels varför 

antalet beslutsärenden minskat och dels vilka beslut som fattas i 

samband med verksamhetsplan och budget som ligger och väntar på 

att föras upp som ärenden till stadsdelsnämnden. 
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Ärendets beredning 

Ärendet är berett av administrativa avdelningen.  

 

Förvaltningens synpunkter och förslag 

Stadsdelsförvaltningen har analyserat antalet medborgarförslag, 

beslutsärenden, remisser och svar på skrivelser under de senaste 

fyra åren.  

 

Förvaltningen kan notera att antalet beslutsärenden ligger på en 

någorlunda jämn nivå förutom 2014 då antalet var färre. Detsamma 

gäller medborgarförslagen.  

 

Anledningen till att antal ärenden kan se olika ut beror på vilka 

uppdrag förvaltningen får av nämnden, budgetläget, samt antalet 

aktuella stora projekt som är igång.  

 

Förvaltningen har att hantera de uppdrag som nämnden fattar beslut 

om. Det finns i dagsläget inga ärenden som ligger och väntar på att 

föras upp till nämnden för beslut.   

 

Förvaltningen föreslår att stadsdelsnämnden godkänner 

förvaltningens svar på skrivelsen. 

 

Bilagor 

1. Inkommen skrivelse: Varför minskar beslutsärendena i 

stadsdelsnämnden? 


